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Interpelacja dot. podjętych i planowanych inwestycji w Łabuszu od czasu poszerzenia granic 
administracyjnych miasta Koszalin.

W ostatnim czasie podczas konsultacji z mieszkańcami Łabusza otrzymałem wiele pytań 
dotyczących drogi rowerowej. Wspomniana droga rowerow-a kończy się w Jamnie, następnie w 
kierunku Łabusza prowadzi wąska droga asfaltowa. Mieszkańcy zwracają uw'agę na 
niebezpieczeństwo zagrażające rowerzystom oraz pieszym. Droga rowerowa poprawiłaby znacząco 
bezpieczeństwo, z pewnością ułatwiłaby codzienne funkcjonowanie nie tylko mieszkańcom osiedla 
ale również wszystkim mieszkańcom Koszalina. Ponadto wielu Koszalinian korzysta z tras 
rowerowych dookoła jeziora Jamno, a na wyżej wymienionym odcinku brakuje drogi rowerowej. 
Warto również wspomnieć o konieczności rozwoju komunikacji Koszalina w kierunku morza . 
Proszę również o informację na temat podjętych i planowanych inwestycji w Łabuszu od czasu 
poszerzenia granic administracyjnych miasta Koszalina
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